
Zápis z jednání kontrolního výboru 
č. 4/2012 

Den konání 04.06.2012 
Místo konání zasedací místnost MÚ Litomyšl 
Čas  Od 15.00 h Do 16.00 h  

     
Lubomír Sršeň  přítomen 
Jiří Coufal přítomen 
Jan Červenka přítomen 
Ing. Jan Kosla omluven  

Přítomnost členů výboru 

Ing. Jaromír Odstrčil přítomen 
 Ing. Josef Šimek přítomen 
 Ing. Štěpánka Zavoralová přítomna 

Přítomnost vedoucího odboru Mgr. Miroslava Kubešová přítomna 
  Přítomnost dalších osob  
  

Prezenční listina přítomných osob tvoří přílohu tohoto zápisu. 
 
Program jednání: 
1. Kontrola stížností  
2. Kontrola hospodaření MS Litomyšl 
3. Plán práce na 2. pol. 2012 
4. Různé 
 
Předseda výboru uvítal přítomné a seznámil je s programem.  
KV/17/12  
KV schvaluje program jednání. 
Hlasování: pro 6 (Sršeň, Coufal, Červenka, Odstrčil, Šimek, Zavoralová), proti 0, zdržel se 0 
 
Průběh jednání: 
 
Ad. 1 
Kontrola stížností  
P. Červenka doplnil vyjádření p. Coufala z minulého zasedání KV o proběhlé kontrole vyřizování 
stížností a podnětů občanů za rok 2011. P. Coufal a p. Červenka předají zápis z kontroly na příštím 
zasedání KV. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Ad. 2 
Kontrola hospodaření MS Litomyšl 
Z důvodu nepřítomnosti Ing. Kosly bylo odloženo na další jednání KV. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Ad. 4 
Různé 
Pan Šimek informoval o postupu kontroly plnění usnesení č. 152/2011 týkajícího se podlahy 
v bazénu. Podle informace pana Zachaře by měl být znalecký posudek k dispozici do konce měsíce 
června 2012. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Ad. 3  
Plán práce na 2. pol. 2012 
KV diskutoval návrh na provedení kontroly uzavřených smluv města. KV požaduje předložit seznam 
aktuálních nájemních smluv, ze kterého následně budou vybrány konkrétní smlouvy ke kontrole. 
Dalším návrhem na kontrolu byl proces realizace kácení dřevin. Na příští jednání KV bude pozván 
Ing. Jiráň, aby podal zprávu o celém procesu kácení (od žádosti až po vlastní realizaci). 
Dále KV diskutoval možnost provedení namátkových kontrol výběrových řízení (s výjimkou 
personálních). 
 
Příští jednání KV bude v pondělí 24.09. 2012 v 15.00 h.  
 
 
 
Lubomír Sršeň  
předseda kontrolního výboru 


